



致: 全体师生、家长

2025 年田径锦标赛详情

2025 年田径锦标赛定于 4 月 10 日 (四) 至 12 日 (六) 举行, 具体安排如下:

- 日期: 4 月 10 日 (四) 至 4 月 12 日 (六)
 - 时间: 7:30am 至 4:00pm (学生需在 7:30am 前拍卡)
 - 地点: 巴生皇城体育馆 Stadium Sultan Suleiman
 - 服装: 10/4 (四) 体育服、学校运动裤、运动鞋袜
11/4 (五) 班服、学校运动裤、运动鞋袜
12/4 (六) 体育服/班服/滨华服、学校运动裤、运动鞋袜
 - 其他: 安全起见, 田径锦标赛结束后, 请家长最迟于 5:00pm 之前到巴生皇城体育馆接送孩子。
2. 基于场地限制及安全考量, 初一及初二级仅限参赛同学出席, 非参赛同学则于 4 月 10 日 (四) 及 11 日 (五) 在校进行英文课程, 上课时间为 7:30am 至 12:00pm; 4 月 12 日 (六) 为假期。
3. 4 月 14 日 (一) 为特别假期。

敬请垂注。

校长室 启





To: Teachers, Students and Parents

Details of the 2025 School Track and Field Championship

The 2025 School Track and Field Championship is scheduled to take place from Thursday, April 10 to Saturday, April 12. The details are as follows:

- Date: April 10 (Thursday) to April 12 (Saturday)
- Time: 7:30am to 4:00pm (Students must clock in before 7:30am)
- Venue: Sultan Suleiman Stadium, Klang
- Attire:
 - April 10 (Thursday): Sports attire, school sports pants, sports shoes, and socks
 - April 11 (Friday): Class T-shirt, school sports pants, sports shoes, and socks
 - April 12 (Saturday): Sports attire/Class T-shirt/Pin Hwa attire, school sports pants, sports shoes, and socks

• Other Information:

For safety reasons, parents are kindly requested to pick up their children from the Sultan Suleiman Stadium no later than 5:00pm after the event ends.

2. Due to venue limitations and safety considerations, all students from Junior 3 to Senior 3 are required to attend the event at Sultan Suleiman Stadium. However, for Junior 1 and Junior 2 students, only those participating in the competition may attend the stadium, non-participating Junior 1 and Junior 2 students will have English classes at school on April 10 (Thursday) and April 11 (Friday) from 7:30am to 12:00pm; April 12 (Saturday) will be a holiday.

3. April 14 (Monday) will be a special holiday.

Thank you for your attention.

The Principal's Office

